
 
 

 

SCHRIFTELIJK ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE 

RAADSZITTINGEN 

 
 

2025/019 
 

Indiener: K. Lauwers 
 

Datum indiening: 7 februari 2025 
 

Vraag: Windmolen Battel 
 

Antwoord college 
 

1) Vraag: Kan het stadsbestuur hun positie verduidelijken over enkele 

onderstaande opmerkingen, na de input die men heeft gekregen van 
inwoners op de twee infomomenten in Battel en in het stadhuis: 

 
• Heel wat woningen binnen een straal van 500 meter (focus inwoners 

Battel) die last zullen hebben van slagschaduw, lawaai, zicht, 
mogelijks waardeverlies? 

• Onvoldoende uitgebreide grondboringen, nota bene op de vroegere 
stortplaats vlak aan de Dijle waar de funderingen moeten geboord 

worden? 
• Onvoldoende uitgebreide vogeltellingen op de vluchtroute aan de 

Dijle? 
 

Antwoord: De Stad Mechelen heeft deze input ontvangen. De 
bezorgdheden worden meegenomen in het verdere proces met de betrokken 

partijen.   

 
2) Vraag: Zal Stad Mechelen in hun advies aan de vergunningverlenende 

overheid rekening houden met de verschillende kritische opmerkingen 
die al werden geuit door burgers in dit dossier en zal men die dan ook 

meenemen in dat advies? 
 

Antwoord: De Stad heeft aan de aanvrager van de vergunning gevraagd 
om de vergunningsaanvraag in te trekken. De Stad gaat nu in overleg met 

alle partijen en neemt deze informatie mee in haar uiteindelijke advies.  
 

3) Tot op welke hoogte kan de Stad nog een objectief advies geven, 
aangezien er al in de ‘erfdienstbaarheden’ overeenkomst met 



Ecopower het engagement werd opgenomen om “niets te ondernemen 
dat … de windturbine zou hinderen”? 

 

Antwoord: De Stad zal in zijn hoedanigheid van advies verlenende overheid 
objectief advies verlenen.  

 
4) In de initiële engagementsverklaring van 2018 waren ook Eneco en 

Eoly geïnteresseerd in een windmolen op het Mechelse grondgebied. 
Wat waren de redenen dat beiden zich hebben teruggetrokken? Graag 

vragen wij om de communicatie waarin hun beslissing werd 
meegedeeld aan het stadsbestuur, als bijlage aan het antwoord op 

deze vraag toe te voegen. 
 

Antwoord: Eneco en Eoly maken nog steeds deel uit van het consortium dat 
ontwikkeling van windenergie op het grondgebied faciliteert. Ze hebben zich 

niet teruggetrokken.  
 

5)  Waarom is het stadsbestuur in juni 2021 al wel gaan praten met de 

industrie, maar niet met de naburige buren? Had dit dus al niet 
vroeger kunnen gebeuren? 

 
Antwoord: De communicatie rond deze concrete 

omgevingsvergunningsaanvraag is opgestart na het ontvankelijk verklaren 
van het dossier. Er werd een informatiemoment gehouden voor inwoners 

van Battel en een informatiemoment voor omliggende bedrijven in dezelfde 
week (20 januari en 22 januari).  

 
6) Als we de notulen van de colleges van burgemeester en schepenen 

nalezen, zien we dat het stadsbestuur vaak een advies heeft gevraagd 
aan de diensten van de Stad (bv. dienst Strategie & Ontwikkeling of 

team Ruimtelijke Planning). 
 

Om een goed beeld te kunnen vormen van de chronologie in dit dossier, 

vragen we graag alle adviezen en rapporten op van de stadsdiensten aan het 
college over het windmolenproject in Mechelen sinds 2018 en alle studies die 

met externe partners werden uitgevoerd over het windmolenproject. 
Graag een overzicht (of advies/rapport dat werd opgesteld) met alle 

mogelijke locaties en hun respectievelijke voor-/nadelen voor de windmolen. 
 

Antwoord: De adviezen en rapporten die werden aangeleverd door de 
administratie aan het bestuur in het kader van een collegeverslag zijn 

gepubliceerd. De vraagsteller kan deze daar raadplegen.   
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